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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor ismerhetjük meg a vízügyi ágazat 
megmentésére készített kormányzati stratégiát?" 

Tisztelet Miniszter Úr!

Az elmúlt héten a parlamentben a Schanda Tamás államtitkár úrral egy számos ponton előremutató 
vitát folytattam (más mellett) a víziközmű ágazat helyzetéről. Államtitkár úr válaszában elmondta, 
hogy a közműszolgáltató cégek működését segítő stratégiai dokumentum elkészült, ennek kapcsán 
pedig konkrét intézkedések várhatók. Elmondta azt is, hogy az ágazatot terhelő közműadó jelenleg 
igazságtalan rendszerben működik, ezért igen rövid időn belül az Országgyűlés elé kerül a rendszer 
megváltoztatásra. Államtitkár úr – korábbi, jellemzően pártpolitikai puffogtatásokat felvonultató 
hozzászólásaival, írásbeli válaszaival ellentétben – most konstruktív volt, és valós problémának 
nevezte a csőhálózat rekonstrukciójának ezermilliárdos forrásigényű problémáját is.

Ez alapján a következő kérdésekkel fordulok Miniszter Úrhoz:

Mikor tervezi a kormány az országgyűlés elé terjeszteni azokat az ágazat megmentését célzó 
stratégiai dokumentumokat, amelyekről Schanda államtitkár úr is említést tett a parlamenti vitában?

Elkészült-e már a kalkuláció a kormány részéről az ágazat rekonstrukciójának forrásigényeit 
illetően, amennyiben igen, 15 éves távlatban mekkora összeg hiányzik a szükséges karbantartási és 
pótlási munkálatok elvégzéséhez? 

Mikor kerül az Országgyűlés elé a közműadó kivezetésére, illetve módosítására vonatkozó 
törvényjavaslat? 

Számíthatnak-e az önkormányzatok többségi tulajdonában lévő közműszolgáltató cégek, hogy a 
kormány támogatást nyújt a működésükhöz? 



Válaszát előre is köszönöm.

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt

1


